
Protokoll 201112 

Deltagare: Andreas Lind (A.L), Jan-Åke Christoffersson (J-Å.C), Anna Edvall (A.E), Erika Wallin (E.W). 

Frånvarande: Disa Zarkisson, Ewa Elmo Eriksson, Christer Sjölen 

1. Öppnande av möte 

A.L öppnar mötet 

 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordning godkänns 

 

3. Föregående protokoll 

Inga kommentarer 

 

4. Protokolljusterare 

Skickas ut till alla för genomgång. 

 

5. Inkomna skrivelser    A.L och C.S föredrar 

Inte inkommit några skrivelser. 

 

6. Ekonomi    C.S föredrar 

C.S har lämnat rapport till A.L. Betalat hyra Q4 och arbetsgivaravgifter oktober. 

Sökt kompensationsstöd RF-sisu för Q3. Komplettering har gjorts. 

 

7. Tävlingar 

a. Styrkelyft och bänkpress   A.L föredrar 

Serie 4 och DM inställt, SM veckan inställd, inge KSL eller KBP på grund av detta. 

Oklart hur nästa år blir. 

b. Tyngdlyftningstävlingar   J-Å.C föredrar 

SM 5-6 december i Borlänge. Lita, Susanna och Erik anmäld. 

 

8. Utbildningar 

a. Föreningsdag 22/11 för styrkelyft i distriktet,  A.L. föredrar 

Inställd. Distriktsstyrelsen ska träffas och bereda nästa år. 

b. Övrigt    Alla diskuterar 

Alla får anmäla om de hittar någon utbildning de vill gå.  

 

9. Beslutspunkter 

a. Klädpolicy SAK   A.E och E.E föredrar 

Bordlägger frågan till första kvartalet 2021 i väntan på att covid-19 pandemin ska 

klinga av. 

 

10. Diskussionspunkter 

a. Medlemsmöten   A.L föredrar 

Digitala möten för att engagera folk. Kom fram till att det är en bra ide.  

b. Coronapandemin 

A.L har pratat med Hasse Bergqvist (Arenachef). Vi förfogar över lokalen vi hyr, 

stänger A,B,C-hall ligger beslut hos oss om vi har öppet. 



 

11. Nästa möte: 9 december 18.00 Mittuniversitetet 

12. Mötets avslutande: Mötet avslutas 19.35.  

 

 


